



Wilhelm Munchenberg



DOROTHEA MUNCHENBERG

1839年，一批追求宗教自由的德國普魯士人乘坐古式帆船，漂洋過海來到南澳，在阿德雷德山附近的一個小山谷上落地生根。慕尼黑堡家族（Munchenberg）就這樣的在這裡種下了第一棵葡萄樹苗，種植了一個一個的葡萄園，之後代代相傳；百多傳承，釀造了頂級葡萄酒。葡萄園風景優美，綠樹成蔭，散發著濃濃的酒香氣息。

在2014年，添富時酒庄購買了慕尼黑堡家族位于南澳河地地區Riverland的葡萄園，這是澳大利亞最大的葡萄酒產區。產量超過澳大利亞葡萄酒的總產量的四分之一。這裡的風土條件和涼爽氣候以及漫長炎熱的夏天，最適合栽培佳釀葡萄酒，釀製出多種高品質的葡萄酒。憑藉慕尼黑堡家族留下來給我們最好的葡萄品種和積累多年的豐富知識和經驗。

在這250英畝的葡萄園中80多英畝已獲有機認證。添富時酒庄出品的葡萄酒有幾個品牌如Tangerides（添富時），O'Loxton（樂施頓），McMurry和其他。這些有機無機葡萄酒，除了內銷澳洲，每年也出口到中國和香港，深受亞洲紅酒人士的喜愛！



現時【添富時】出品的葡萄酒有以下的幾個系列：

- 1) Tangerides 338梅樂，318西拉子，328赤霞珠，白葡萄酒016費美蓉；
- 2) Reserve CR806西拉子，CR803梅樂，CR809赤霞珠；
- 3) Clare Valley 938梅樂，918西拉子，928赤霞珠；
- 4) Tangerides 668無醇紅葡萄酒，663無醇白葡萄酒

這些高品質葡萄酒正在熱銷本地和供應海外市場。

1839 Wilhelm Munchenberg's family travelled from German to Port Adelaide and planted the first vine on their land. Established vineyards, which continue to be the livelihood of present day descendants.

In 2014, the Tangerides Wine Pty Ltd purchased the vineyards from the Munchenberg's family, whose Great Great Grandfather prepared the land and planted out the first vineyards, tending and nurturing the fruit of the vine in much the same way as his descendants do today. With solid decades of accumulated knowledge of passing on the best possible variety of grapes are maintained by Tangerides Wine. Our avowed philosophy is to blend old school traditions with new school style. Our youth, energy, and passion coupled with the distinct sense of place that wine brings to our lives, allows us to produce wines of great character, and distinction.



MUNCHENBERG HOUSE RESTORED

There are over 250 acres of Tangerides Vineyards in Loxton, Riverland and Clare Valley, South Australia. 30% of them are organic certified. Beautiful organic and non-organic grapes:- Shiraz, Cab Sauvignon, Merlot, Semillon, Grenache and Chardonnay are planted there.

From our vineyards, Tangerides wines have created its unique house style of premium red wines displaying concentration and intensity. Our brands are Tangerides, O'Loxton, and McMurry for various international markets. Those are absolutely outstanding red wines, with special blends that make up our superb range of wines to showcasing the best of Australia. We are extremely proud being able to supply such great quality premium wines for the table in local and oversea restaurants.

添富時

Tangerides



Wine of Australia
來自南澳的葡萄酒

